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                 Bålstapartiet 
    
 
 
Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
 
 
Anropsstyrd kollektivtrafik 
 
Vi är alla medvetna om att UL inte har någon möjlighet, eller i alla fall påstår, att de inte har 
någon möjlighet att tillgodose kommunens invånare som bor i Krägga och Skokloster med en 
anständig kollektivtrafik, särskilt kvällar och helger. 
 
I flera ”glesbygdskommuner” har man löst detta problem med så kallad anropsstyrd trafik, 
de som vill åka kontaktar utförarbolaget som skickar en mindre buss, eller taxi enligt särskild 
upphandling, och detta har fungerat utmärkt. 
 
Vi är medvetna om att detta blir dyrare än att inte köra alls, men anser att om Regionen är 
villiga att lägga miljarder av våra gemensamma skattemedel, på t.ex fyra järnvägsspår mellan 
Uppsala och Stockholm, som redan i dag trafikeras med både pendeltåg, regionaltåg och 
övriga tåg på befintliga järnvägsspår, samt ett bygga ca 2 km spårväg i centrala Uppsala, så 
kan detta inte vara någon större ekonomisk ”uppoffring” för Håbos invånare  
 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Kommunen tar en politisk kontakt med Regionens politiker och påtalar vårt önskemål om 
anropsstyrd kollektivtrafik i Krägga och Skokloster, detta i syfte att åstadkomma denna 
bättre lösning  
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
 
 
Owe Fröjd  Sjunne Green  Peter Björkman 

 


